
Zápis z rady KRaM ČR 1/2024, ze dne 26. 1. 2024 v Letovicích 
 

účast:     Bedřich Pavka, Petr Vysloužil, Gregor Stopa, Jiří Kašpar 

hosté :    Zdeněk Kolář, Věra Pavková  

omluveni: Jaroslav Chmelík, Klára Dušková 

 

 

0.     Zasedání zahájil Bedřich Pavka přivítáním. 

 

1. Přítomní zhodnotili uplynulý soutěžní rok jako uspokojivý, až na výjimky se podařilo zdárně uspořádat 

všechny plánované soutěže.    

 

2. Petr Vysloužil seznámil členy rady s doposud zjištěnými potížemi při přechodu na novou elektronickou 

evidenci SMČR. Problémy s placením příspěvků se vyskytli v RCSO Český Těšín. Na vině byl lidský faktor 

při zadávání dat. Byla poskytnuta maximální součinnost a pomoc ze strany Petra i předsedy SMČR ing. 

Žemličky. Kluboví správci systému se mohou obracet o rady na Petra Vysloužila.  

Je třeba, aby soutěžící měli př registracích na soutěžích vytištěné průkazky (národní licence) s sebou či např. 

digitálně v mobilu a mohli je předkládat organizátorům ke kontrole. Organizátoři soutěží mají povinnost ověřit 

jejich platnost. 

 

3. K online školení nejsou doposud ze strany svazu známi další informace. Pravděpodobně dojde k posunu 

termínu na březen. 

 

4. Ze svazem přidělených finančních prostředků jsme čerpali 100%. Je třeba upozornit na VČASNÉ zasílání 

vyúčtování! (závažnější nedostatky se vyskytli v RCSO Český Těšín). Prostředky alokované pro mládež, byly 

mezi mládež rozděleny dle schváleného klíče, formou nákupu modelářského materiálu a potřeb. Tyto potřeby 

zajistil B. Pavka (RMK Krupka). Děkujeme. 

 

5. Byly prodiskutovány kosmetické změny v kalendáři soutěží, kalendář byl schválen. Petr Vysloužil zajistí 

publikování na stránkách svazu (KRaM). 

 

6. Z. Kolář seznámil přítomné s nominovanými sportovci pro ME v Srbsku. Vzhledem k finančním podmínkám 

ME (viz bulletin č1) a skutečností, že nebude možná účast plnohodnotného družstva juniorů, rada rozhodla, 

že se ME účastní pouze senioři. 

 

7.     Reprezentace byla schválena. Nominovaní souhlasí s finanční spoluúčastí.  

          Nominace: Zdeněk Kolář, Viktorie Tržilová, Petr Pazour, Milan Kučka, Jaromír Chalupa, Piotr Štirba,  

          Jan Stopa + TM Gregor Stopa, pomocníci: Klára Dušková a Petr Štěpánek. 

 

8. V současné nelehké ekonomické situaci nevíme, zda budou finanční prostředky k dispozici a v jaké výši. 

Rozhodovat bude předsednictvo SMČR v následujícím období. 

 

9. Z. Kolář vypracuje a zašle aktualizovaný rozpočet na ME v Srbsku členům rady + předsedovi SMČR. Dále 

zašle předsedovi SMČR přihlášku tak, aby bylo možné ji ze svazu odeslat do 15.3.2024. 

 

10. Raketové motory - objednávku na ME vyhotoví Z. Kolář a zašle předsedovi SMČR tak, aby bylo možné ji ze 

svazu odeslat do 15.3.2024. 

 

11. Spojení na kluby na www stránkách je v pořádku. 

 

 



12. B. Pavka – koordinace, komunikace s SMČR 

P. Vysloužil – úzká spolupráce s předsedou, dělba úkolů, data pro síň slávy, koordinace, el. evidence 

G. Stopa – TM, překlady pravidel FAI, „reporty“ z ME/MS pro SMČR dle vzoru od Věry 

kompletace do kompletního souboru platného pro rok 2024 v digitální podobě do konce února 2024 

J. Kašpar – jubilanti (přehled), pravidla S5, S7 

J. Chmelík – výsledkové listiny MČR a pro reprezentaci, podklady k nominaci 

Z. Kolář – trenér ČR, rozpočet na ME, motory na ME, nominace na ME 

K. Dušková – kooperace s TM (Stopa), zajištění ubytování na ME 

rada jako celek – aktualizace povinností vedoucího týmu ČR, trenéra ČR. 

 

13. Bylo konstatováno, že je vše na zítřejší školení připraveno. 

 

14. J. Kašpar z pomoci P. Vysloužila připravili seznam jubilantů pro rok 2024 (za pomoci el. evidence SMČR) 

 

15. Jako každý rok budou známé finanční prostředky v polovině roku 2024. Na MČR finance dodává SMČR. 

Rada doporučila všem klubům, aby soutěže a akce dále plánovaly a účetní doklady vedly tak, aby v případě 

finanční dotace bylo možné tyto náklady se svazem řádně vyúčtovat. 

 

Rada se shodla, že pokud budou k dispozici finanční prostředky, zajistí nákup RM průměr 13mm pro soutěže 

žáků. (Pavka, Vysloužil) 

 

B. Pavka informoval, že licence FAI si musí na základě individuální žádosti a platbě na SMČR zajistit samotní 

závodníci. SMČR zajišťuje dále jejich předání na FAI, které probíhá vždy první den v měsíci. Upozorňujeme 

závodníky, kteří se chtějí zúčastnit mezinárodních soutěží, aby si licenci FAI zajistili včas. 

 

Rada se shodla, že platnost školení rozhodčích je 2 roky, nebo do změny pravidel FAI. 

  

Další rada KRaM bude v Letovicích 27.4.2024. 

 

Ve zpravodaji upozornit povinnost zaslat výpis hospodaření a výroční zprávu za rok 2023 do konce března 

2024 na Městský soud v Praze. Kluby mají zřízeny datové schránky, takže datovkou. Datová schránka 

Městského soudu je „snkabbm“. 

 

 

 

 

 

 

        Zapsal: Petr Vysloužil 

 


